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PENSIONÄRSRÅDET 

 

 

Sammanträdestid 

 
2014-12-11, kl. 13.30- 15:00 

Plats  

 
Älvsjö stadsdelskontor 

Älvsjö stationsgata 21 

Närvarande      

Ordförande Christer Bentzer SPF  

Vice ordförande Hans-Erik Kristersson PRO  

Ledamöter Evy Johansson SPF  

 Ingrid Uddén PRO  

    

Tjänstgörande ersättare Anders Friis PRO  

    

Ersättare Britt Petersson SPF  

 Lillemor Tholander SPF  

 Ann-Christin Lindgren PRO  

 Marianne Lindqvist SPRF  

    

 

Tjänstemän 

 

 

Carin Berg, sekreterare 

Eva Frykler, verksamhetsområdeschef 

 

Paragrafer 

 
§  1 - 8 

Dag för justering 

 
2014-12-15 

Protokollet delges Stadsdelsnämnd och förvaltning 

Pensionärsrådet 

KS pensionärsråd 

Älvsjö servicehus 

 

 

……………………………..             ……………………………… 

Christer Bentzer  Hans-Erik Kristersson 

Ordförande                                         Ledamot 

 

………………………………. 

Carin Berg 

Sekreterare  
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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

 

Ledamoten Hans-Erik Kristersson (PRO) utsågs att 

tillsammans med ordföranden Christer Bentzer (SPF) justera 

dagens protokoll vilket ska ske måndagen den 15 december. 

 

§ 2  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2014-11-13 justerats den  

17 november. 

 

§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

 Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 2014-11-11 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2014-12-18, § 4-6 

 

§ 4 

Anmälan av medborgarförslag 

Till stadsdelsnämndens sammanträde anmäls 6 st 

medborgarförslag som föreslås överlämnas till förvaltningen 

för beredning.  

 

Förslagen handlar om  

 Hopptorn till Långsjön 

 Utegym och ny brygga vid Långsjön 

 Skyltar i Älvsjöspåret 

 Samlad träning i Älvsjöspåret 

 Utegym i Långbro Park 

 Asfaltering och vinterunderhåll på gångstråk i Långbro 

Park 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av medborgarförslagen. Rådet förutsätter 

att de förslag som tillstyrks och genomförs även görs 

tillgängliga för äldre och funktionsnedsatta. 

 

§ 5 

Sammanträdestider för stadsdelsnämnden 2015 

Kommunstyrelsen beslutar om tidsplan för nämndernas 

arbete med bokslut och verksamhetsberättelse, budgetarbete, 

verksamhetsplaner och uppföljningar. Förvaltningen har 
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upprättat ett förslag till sammanträdestider för 2015 utifrån 

den tidsplan som kommunstyrelsen fastställt. Datum för 

sammanträden i januari har tidigare fastställts till den 2 och 

den 29 januari. 

 

Nämnden föreslås sammanträda nedanstående dagar.   

 

12 februari           Bokslut VB 2014 

26 mars          Flerårsbudget 

23 april   

21 maj          Tertialrapport 1 

18 juni          Revisionsrapport 

27 augusti  

24 september          Tertialrapport 2 

22 oktober 

19 november 

17 december          Verksamhetsplan och budget 2016 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-11-25. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. Rådet brukar träffas en vecka 

före nämnden. Dagarna fastställs av rådet vid dess första 

sammanträde på året som är den 22 januari. Nya 

äldreborgarrådet Clara Lindblom (V) har som ambition att 

besöka samtliga pensionärsråd i staden och kommer till 

Älvsjö pensionärsråd till detta första möte.  

 

§ 6 

Anmälan av skrivelse om Älvsjö stadsdelsnämnd 

Gruppledarna Karl Bern (FP), Olle Andretzky (M) och Evy 

Kjellberg (C) har formulerat en skrivelse angående Älvsjö 

stadsdelsnämnd, daterad 2014-11-20, som har skickats till 

finansborgarrådet Karin Wanngård. Skrivelsen anmäls till 

nämnden för kännedom. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av skrivelsen. 

 

§ 7 

Budget 2015 

Eva Frykler informerade om budget 2015 och särskilt de 

delar som berör äldre och funktionsnedsatta. 
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§ 8 

Övrigt 

Val till pensionärsråd 2015 

Stadsdelsnämnden beslutar den 2 januari 2015 om val till 

pensionärsrådet. Efter nominering från de lokala 

pensionärsorganisationerna föreslås nämnden utse 5 

ledamöter och 5 ersättare till rådet. 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

Samrådsmöte om bostäder i kv. Kabelverket 

Tisdagen den 16 december är det samrådsmöte på 

medborgarkontoret kl.16.30-19 om byggnation av bostäder i 

kvarteret Kabelverket. Arrangör är stadsbyggnadskontoret, 

medverkar gör även byggherrar och stadsdelsförvaltningen.  

 

Kommunstyrelsens pensionärsråd 

Vid senaste sammanträdet diskuterades genomförandet och 

värdet av brukarundersökningar. Det har framkommit att 

många behöver hjälp för att klara av att svara på frågorna.  

 

Samverkansmöte pensionärsråd och landstingets 

programberedning för äldre- och multisjuka den 28 november 

Britt och Marianne berättade om samverkansmötet där 

representanter för åtta partier redogjorde för sina mål med 

verksamheten. 

 

Äldrecenter demensforskning 

Äldrecenter redovisar nya rön om demensforskning som 

verkar intressanta. Rådet undrar hur stadsdelen arbetar för att 

ta till sig aktuell forskning inom området. Frågan återkommer 

till rådet på nya året. 

 

Representation i trygghetsvandring och samrådsgrupp för 

Söderortspolisen 

Rådet tycker det är värdefullt att vara representerat i såväl 

trygghetsvandringar som samrådsgrupp för Söderortspolisen.  

 

_____________________ 


